
Referat fra den ordinære Generalforsamling for Grundejerforeningen Golfvænget 
 
Dato:25/4-2016 
 
Følgende husstande var repræsenteret: 
  
Olsen 40 
Pedersen 22 
Brøgger 18 
Ebbesen 16 
Breiting 7 
Knudsen 19 
Husain 6 
Engel/Kamber 25 (fra 1/7) 
Lüth 33 
Svingholm 3 
Larsen 38 
Yde 31 
Schmidt-Hansen 5 
  
1. Rene Larsen valgt som dirigent og konstaterede at indkaldelsen var rettidig udsendt.I sekretærens 
fravær blev Søren Olsen valgt som referent. 
2. Bestyrelsens beretning blev godkendt uden kommentar 
3. Årsregnskab; Kassereren orienterede om forsikringspræmien på legepladsen stadig var 
konkurrencedygtig efter undersøgelse ved andre selskaber. Højrentekonti skal fornyes senere på året 
og der forventes ikke at kunne opnåes lignende rentesatser. Rengnskabet blev herefter godkendt. 
4. Budget: Kassereren orienterede om budgetforslaget som ikke indeholder væsentlige ændringer 
sammenlignet med tidligere. Budgetforslaget blev godkendt. 
5. Kontingent for kommende regnskabsår blev godkendt til uændret 1300kr pr husstand. 
6. Ingen ændringer til bestyrelsen, suppleanter. 
7. Ingen ændringer til revisior og revisorsuppleant. 
8. Eventuelt 
  
Husstand 22. 
Det blev nævnt som et ønske at der blev påmalet forkørselsret-pile (rød/hvis) ved chikaner på 
Bredstrupsvej for at undgå forvirring. Bestyrelsen kontakter kommunen. 
  
Husstand 18. 
Bump på vejene igen nævnt som et problem. Der var dog ikke enighed blandt fremmødte om dette. 
Bumpene blev etableret for at beskytte beboere i området mod trafikanter med for høj fart. 
Bestyrelsen fremhævede at der ingen planer om at ændre dette. 
  
Husstand 7. 
Der blev stillet spørgsmål ved logikken i tildeling af husnumrene i området. Mange har svært ved at 
finde rundt. Bestyrelsen påpegede at dette var et kommunalt anliggende og bestemt ved udstykning. 
  
  
  



  
Formandens årsberetning 2015 – 2016 

  
Det forløbne år I Grundejerforeningen Golfvænget har været meget stille. 
Den planlagte arbejdsdag i maj måned forløb med arbejde med afretning af kanter langs stien ved 
legepladsen, myrebekæmpelse og opsætning af Nabohjælp skilte. 
Igennem UFO er vi blevet spurgt om input til en analyse af kommunen omkring kollektiv trafik. Jeg 
har ikke hørt yderligere siden juli måned. 
Der er blevet oprettet en Facebook-gruppe Nabohjælp Ullerup for Golfvænget og de 
omkringliggende grundejerforeninger, som man med fordel kan være med i. Det er en lukket 
gruppe, så hvis man gerne vil være med kan man bede om at blive inviteret. Der igennem kan der 
hurtigt deles information om alt fra mistænkelige biler/personner, manglende fjernvarme og andet. 
Alle opfordres til at sørge for at deres email adresser er korrekte og hvis der er kommet en ny, så 
sende den til bestyrelsen. 
 


